
 
 

 
 

Onsdag 18. oktober 2023 kl 20:00 (møte nr 4 2023/2024) 
Personalrommet - Vinjar skule 

 
 
Saksliste: 
  
Sak 19/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

▪ Har lagt til orientering frå økonomigruppa 
 
Sak 20/24 Godkjenning av protokoll frå sist styremøte  

▪ Skrivar får opplæring i korleis legge protokollen ut på heimesida. 
 

Sak 21/24 Orientering og saker frå leiar v/Helen Moen Gjuvsland 
▪ Kommunekontakt – Gullinghuset og handheving av avtalen. 

• Virkar som det fungerer greit no. 
▪ Status - Akebakken Lysløypa  

• Suldal IL har gitt lovnad om at ein ikkje skal kome i konflikt med område 
med kumme til renseanlegg. 

• Helen høyrer med dei som var med på synfaring angåande eksakt område 
og evnt profilar til kommunen. 

▪ Frilager ved Gullinghuset 

• Suldal IL er einige i kommunen sitt forslag om å etablere eit lager med 
diverse friluftsutstyr ved lysløypa. 

▪ Søkt straumstøtte for 3 kv. 

• Viktig med tanke på eventuell produksjon av snø i 1. kvartal og aktivitet i 
Prestavikjo. 

▪ Avtalen med Tveit, avklare lagringtid  

• Avtalen er sagt opp og lagringstid av data er avklart. 
 

Sak 22/24 Orientering kasserar v/ Astrid Steinbru 
▪ Medlemspengar 

• Kva gjer ein med medlemmer som ikkje betalar kontigent? 
▪ Alle må sjekke at dei er registrert med telefonnummer og epost i 

klubbadmin. 
▪ Gruppeleiarar kan vera med å sjå over listene over kva medlemmer 

som er aktive. 
▪ Viktig at dei som er aktive i idrettslaget har betalt kontigent også 

pga forsikring. 
▪ Dersom det skal gjerast endringar i kontigenten må det vera klart 

på nyåret slik at det kan takast opp på årsmøtet. 
▪ Reisekostnadar 

• Er det godt nok informert kven som kan nytte seg av å skrive reiserekning? 
▪ I fotball er det greie retningslinjer for kven som kan nytte seg av 

dette. Men ein praktiserer ikkje eigenandel. 
▪ I ski er to alternativ. Alle faktura går til idrettslaget og det blir betalt 

ein eigenandel på fellesturar. På individuelle reiser er det vanleg å 
få 750 kroner dekka pr overnatting plus kilometergodtgjering.  

• Det er prøvd å informere betre om dette slik at alle som 
reiser på skirenn kan nytte seg av dette tilbodet. 

▪ Reisekostnadane i laget er store, og penger inn på dugnad er veldig 
små slik det er no. Viktig å få inn dugnadspengar for at dette skal gå 
rundt. Bør få til ein dugnad til våren. 

▪ Positivt at det er stor aktivitet i laget. 
 



 
 

▪ Budsjett til gruppeleiarane 

• I Tripletex kan ein gjennom året få oppdaterte tal i høve budsjettet. 
Kasserar gir tilgang til gruppeleiarane, og sender evnt ut oppdtateringar. 

 
Sak 23/24 Fotballgruppa v/ Jon Bråtveit 

▪ Kjekt med nye fjes på Gubbatrimmen. 
 
Sak 24/24 Skigruppa v/ Magnus Bakka 

▪ Yngste gruppa starta opp rundt skulestart i haust, godt oppmøte av ungar. 

▪ Har stort sett vore barmarktrening så langt. 

 

▪ Mellomgruppa har vore 10-12 stk på trening, starta opp noko etter skulestart. 

▪ Motiverte barn, stort sett trening på rulleski til no. 

 

▪ Eldste gruppa har to treningar i veka, med mellom 8-14stk på trening. 

▪ Har vore på rulleski fram til no, framover vil det bli ein kveld med styrke inne, og ein 

kveld med springe trening ute. 

 

▪ Skirenn som me har delteke på: I sommar var Suldal IL godt representert på Blinken i 

Sandnes, Lysebotn Opp og Blink Calassic på Ålgård. På dette arrangementet stilte 

Suldal med totalt 12 løperar som leverte gode resultater, heilt opp til 1 plass. 

▪ I September var det KM på rulleski i Evje, her stilte Suldal med 4 løperar som igjen 

leverte solide prestasjonar. 

▪ I oktober inviterte Hovden til rulleskirenn, dette blei på løpsdagen avlyst pga. snø. 

Her hadde Suldal IL 6 påmeldte løperar. 

 

▪ Skirenn framover: I starten på desember blir Hovdenrennet arrangert, dette vil me 

ha som klubbtur helg. Med to overnattinger og sosialt ilag. Utanom dette vil det på 

nyåret bli Ungdommens Holmenkollrenn for 13-14 år, Hovedlandsrennet 15-16 år og 

Norgescup renn for 17-20 år, alle desse renna er nasjonalrenn. Ellers vil me delta på 

kretsrenn og kretscuprenn. Samt ein del andre lokale skirenn osv.  

 

▪ Skirenn i Suldal: Suldal IL vil i samarbeid med Hjelmeland IL arrangere lysløype 

karusellen. Me vil også arrangere Suldalsrennet, som vil bli ein del av kretscupen for 

Rogaland Agder. Utanom dette vil me stå som arrangør av Hamrabørennet ilag med 

familien Havrevoll. 

 
▪ Skigruppa har ein representant i Snøproduksjonsgruppa – Kolbein Kjetilstad.  

 
 
Sak 25/24 Prosjekt Prestavikjo v/Jon Bråtveit 

▪ Pumpeløypo er tatt i bruk, og siste rest av asfalt er på plass. 

• Det blir arbeida med kva underlag som skal brukas rundt og i mellom 
løypene. Det blir sett på resirkulert kunstgras og grus. 

• Det blir kjørt ned benker som står 
▪ Tribunen er mest ferdigstilt. Etter synfaring er det bestemt at den skal hevast litt. Det 

blir arbeida med korleis dette skal gjerast. 
▪ 3`erbanar er klar til å starta å montera. Ventar på at dugnadsfolk med erfaring kan 

vera med på oppstart av arbeidet. 
▪ Ekstra utgift i høve nye lysmaster. Dette var ei uforutsett utgift og det blir ein ny 

runde med søknadar.  



 
 

• Kan sjekke med Statkraft om dei har høve til å hjelpe med midlertidig  lys til 
pumpeløypo. 

▪ Involvere samfunnshus og ungdomslag. 

• Styret i samfunnshuset ønskjer å få informasjon om kav som skjer og vil 
delta på eit møte. Jon tar kontakt med leiar og avtalar nærare. 

 
 

Sak 26/24 Orientering frå trimgruppa v/Terje Gjuvsland 
▪ Turbøkene er samla inn og talt opp – godt besøk. Det blir trukke vinnarar som blir 

publisert på årsmøtet. 

• Innspel om boka i Vassbotn burde vore flytta opp til skogsvegen. 

• Vegen opp til Stråpanuten er no blitt merka. 
▪ Merkepinnar frå kommunen skal settast ut. 
▪ Lyset på Dagsturhytta fungerer ikkje – har gitt beskjed til kommunen om dette. 
▪ Aerobic er starta opp igjen denne veka. 
▪ Jentetrening – starta opp trening for jenter 8.-10- trinn. 

 
Sak 27/24 Orientering frå økonomigruppa v/Tom Gardsteig 

▪ Kiosk til alle seriekampar og A-lagskampar. Også nokre gonger på 
Suldalsgutar/jenter-kampar. 

o Har fungert godt med dugnadslister på messenger. 
o Reklame på facebook har fungert godt. 
o Spent på korleis kioskfasilitetane blir framover. Ønskjelege å kunne tilby 

lappar og fruktbeger. Må vurdere innkjøp av ny takke. 
▪ Det vil bli arbeida med dette i ressursgruppa til Prosjekt 

Prestavikjo. Hadde vore bra å få til eit samarbeid med kjøkken på 
Samfunnshuset og utsalg. Her må økonomigruppa og 
Samfunnshuset også vera med. 

 
Sak 28/24  Gamingrom/E-sport 

▪ Ressurspersonar 
o Lurt å forhøyre seg med Gjert (Rogaland idrettskrets) om kven det kan vera 

lurt å søke kunnskap og erfaring frå. Tom tek kontakt med han. 
o Dersom idrettslaget skal bidra må det opprettast ei undergruppe. 

 
▪ Søke om midlar 

o Avventar dette til ein veit korleis ein kan organisere seg. 
▪ Tilbod i kombinasjon med fysisk aktivitet 

 
Sak 29/24 Spond  

▪ Aldersbegrensing 
o  

▪ Moglegheiter – økonomisk og organisatorisk 
o Dersom ein koplar bankkortet til spond, så er det nokre butikkar som gir 

prosenter til spond. (cashback) Er dette noko me skal gå for? 
o Organisering av informasjon til medlemmer – kan ein ha ei gruppe som når 

alle medlemmer i Suldal IL?  
o Skrivar sjekkar opp i dette. 

 
Sak 30/24 Ymse 

▪ Ansvarleg politiattestar –  Tom Gardsteig 

• Alle trenarar har fortsatt ikkje registrert seg på idrettsforbundet sine sider. 
Tom tar ein runde på treningar og minner om dette. Viktig at gruppeleiarar 
opplyser nye trenerar om at dei må registrere seg. Og at nestleiar får 
beskjed om namn for å følgje opp. 

• Lurt å legge lenke på heimesida for å komme til rett stad for registrering. 
▪ Frivilligfest 



 
 

• Møteplass for alle som gjer ein innsats for idrettslaget på ein eller annan 
måte. Tidlegare har ein hatt innlegg med fagleg påfyll, og diverse 
“workshop” for å utvikle laget.  

o Gjert er positiv til å bidra med å finne foredragshaldarar. 
o God anledning til å ta “tempen” på laget og vise at ein set pris på 

innsatsen som blir lagt ned. 
o Me har i kontraktar at hovudsponsorar får høve til å visa seg fram, 

og dette er ein gylden anledning. 
o Festkomite: Jon, Tom, Geir Kjetil og Magnus 

▪ Forslag om å få det til 13. januar. Tom sjekkar at 
samfunnshuset er ledig. 

▪ Oversikt over treningstilbod i Suldal IL 

• Skrivar lagar oversikt. 
▪ Vedlikehald av hjartestartar 

• Avtale med Røde kors for vedlikehald/batteri? 
o Skrivar tar kontakt med Røde Kors om vedlikehald og registrering. 

 

      
 


